

ホームページ作成に関して

セリングビジョン株式会社

当社は、ホームページの企画・作成に関する業務も行っております。

本格的なライブカメラを設置した映像を盛り込んだホームページを実現した不動産会社様（社名非公開）を含め、これまで[公益産業研究調査会様](#)、[電気情報社様](#)など多くのホームページの作成を手がけてまいりましたが、さらにお客様の企業活動のディスクロージャー、広報、宣伝の視点から、より優れたホームページの企画策定に努力してまいります。

なお、当社では、日本語、英語、中国語の三ヶ国語のホームページ作成ができますので、ローカルかつグローバルな企業様のホームページづくりにも積極的に展開していきたいと考えております。

【三ヶ国語のホームページのサンプル】

当社のホームページの日本語・英語・中国語より)

日 本 語	
	

英語

中国語



Metropolitan corporate IT soft. & hardware sales, educational services and research business

HOME PRODUCTS COMPANY INFO PRESS CONTACTS LANGUAGE

HOME
CEO REMARKS
BUSINESS CONCEPT
IT SELLING
SEMINAR and RESEARCH
CORPORATION OUTLINE
INQUIRY
E-MAIL



Our MISSION is a real time business mediator
Our WIN WIN WIN Relationship
among customers, suppliers and partners

Welcome to Selling Vision English Site!

Thank you for visiting our Selling Vision(®) English web site.
SV is heading for the 4th business year in August 8th 2006 remaining good.



Metropolitan corporate IT soft. & hardware sales, educational services and research business

HOME PRODUCTS COMPANY INFO PRESS CONTACTS LANGUAGE

HOME
CEO REMARKS
BUSINESS CONCEPT
IT SELLING
SEMINAR and RESEARCH
CORPORATION OUTLINE
INQUIRY
E-MAIL

President Remarks

I appreciate your visiting our Selling Vision(®) English web site which started in September, 2005.

Now SV is heading for the 4th business year in August 8th 2006 remaining good performances and wonderful client collaboration for the past three years.

On behalf of every staff in SV, I am very grateful to all our stakeholders and every person or corporation concerned.

SV will challenge to tackle with practically useful exercises and play a role as a mediator (so called a indispensable negotiator) to link corporate customers to suitable clients/business matching! For this purpose, SV will provide customers with selective IT goods or services from neutral points of view by comparing those softwares or hardware in the IT global competitive markets.

At the same time, SV will respond to the customer's needs to strengthen corporate...



～IT产品代销及企业信息化建设～ 日本罗姆株式会社東京總務部株式会社

HOME 产品介绍 公司介绍 日本总社 联系我们

主页
总经理致辞
经营理念
产品介绍 (1)
产品介绍 (2)
公司介绍
联系我们
联系我们
E-mail



欢迎访问本公司中文网页！

日本罗姆株式会社東京總務部株式会社自成立以来，已走过了4个年头，到2006年8月止，将迎来开业5周年，本公司创业以来，一直感谢各界朋友及公司员工的信任和支持，共同成长！



～IT产品代销及企业信息化建设～ 日本罗姆株式会社東京總務部株式会社

HOME 产品介绍 公司介绍 日本总社 联系我们

主页
总经理致辞
经营理念
产品介绍 (1)
产品介绍 (2)
公司介绍
联系我们
联系我们
E-mail

总经理致辞

首先，欢迎您访问本公司中文网页。

罗姆株式会社自公司成立以来，已经走过了4个年头，到2006年8月止，将迎来开业5周年，在此，我代表公司的全体职员，向各界朋友及公司员工的信任和支持，特别以衷心的感谢！

本公司作为公司法人单位，提供具有实用性各公司经营上所需的各种方案，并特为您提供一个良好的商业谈判角色。同时，以合理的价格向公司法人单位提供软件一站式销售及服务，本公司还针对客户的需求，在加大市场推广力度的基础上，向法人单位提交具有创造性的技术解决方法，市场开拓多种方案。

欢迎您随时向本公司提出各类咨询，本公司将对您的公司发展起到作用，以赚取市场的第一感觉，向您提供各类服务，我们愿与您一起，以IT产品及市场推广为切入点，提供一系列有价值的服务。

感谢您各位能以诚挚地惠顾！

以上